
  انتخاب جايگزين 
شيوا نوروزي
    گزارش

مناس�ب ب�راي 
کارلوس کي روش 
در حالي دغدغه اين روزه�اي فوتبال ايران 
است که به نظر مي رس�د با توجه به تعطيلي 
فوتبال مل�ي پس از جام ملت ها فدراس�يون 
عجله اي براي معرفي سرمربي جديد ندارد. با 
اينکه نام چند نفر براي به دست گرفتن سکان 
هدايت تيم ملي در رسانه ها مطرح شده، اما تا 
زماني که قرارداد رس�مي امضا نشود چندان 
نمي توان به اسامي اعلام شده اطمينان کرد. 
 با شکست يوزپلنگ ها در جام ملت ها و حذف 
از اين رقابت ها، قرارداد مرد پرتغالي نيز رسماً 
به پايان رسيد. با توجه به نتايج تيم ملي در جام 
جهاني ک��ي روش تلاش کرد تا ق��راردادش را 
براي چهار سال ديگر با کشورمان تمديد کند، 
اما فدراسيون فوتبال به دليل برخي مسائل به 
اين خواس��ته او تن نداد و در نهايت قراردادي 
ش��ش ماهه )تا پايان ج��ام ملت هاي 2019( 
منعقد شد. با توجه اختلافات و مشکلات پيش 
آمده بر سر آماده سازي ملي پوشان قبل از شروع 
رقابت ها و همچنين افشاگري هاي کي روش در 
جريان رقابت ها، پرواضح بود که طرفين هرگز 
براي همکاري دوباره توافق نخواهند کرد. حالا 
که نفر اول تيم ملي پس از هشت سال از ايران 
رفته، انتظار عموم و به ويژه اهالي فوتبال اين 
است که يک مربي شناخته شده و باتجربه ديگر 

جايگزين کي روش شود. 
   صداي پاي برانکو

س��رمربي پيش��ين تيم مل��ي هرگ��ز رابطه 
دوس��تانه اي با سرمربي پرس��پوليس نداشت 
و حتي چند بار هم آغازگر جن��گ لفظي با او 
بود. کي روش اين اواخر بارها در صحبت هايش 
به تماي��ل برانک��و ايوانکوويچ براي نشس��تن 
روي نيمکت تيم ملي کش��ورمان اشاره کرد. 
شش��گلاني، عضو مجمع فدراس��يون فوتبال 
اولين فردي بود که نسبت به انتخاب جانشين 
کي روش واکن��ش نش��ان داد و مدعي ش��د 
برانکوگزينه خوبي براي تيم ملي اس��ت! البته 
اين ادعا خيل��ي زود تکذيب ش��د، اما همين 
يک جمله کافي بود تا باز هم احتمال سپردن 
سکان تيم ملي به سرمربي سرخپوشان وجود 
داشته باشد، اما مرد کروات سرخپوشان چند 
روز پي��ش در خص��وص پيش��نهاد همکاري 
فدراس��يون به او اينگونه واکنش نش��ان داد: 
»اصلًا نمي دانم که به دنبال سرمربي هستند يا 
نه. اين مسئله به فدراسيون، تاج و همکارانشان 
مربوط مي شود. من مربي پرسپوليس هستم. 
شش ماه پيش قراردادم را تمديد کردم و يک 
س��ال و نيم ديگر هم با اين تيم قرارداد دارم.« 
بالا گرفتن گمانه زني ها پاي سرپرست باشگاه 
پرس��پوليس را نيز به اين قضيه باز کرد. ايرج 
عرب در گفت وگو با ايسنا بحث مذاکره با برانکو 
را تکذيب کرد: »اين موضوع يک شايعه است، 

چون تاج پيش��نهادي ارائه نک��رده، وقتي هم 
پيشنهادي ارائه نش��ده، پس ما هم درباره آن 
فکري نک��رده ام که بخواهيم پاس��خي به اين 

موضوع بدهم.«
   کدام مذاکره؟

ادع��اي يک��ي از روزنامه ها مبني ب��ر مذاکره 
فدراسيون فوتبال با علي دايي نيز درست نبوده 
است. دايي که تجربه سرمربيگري روي نيمکت 
تيم ملي را در کارنامه دارد در اظهارنظرهايش 
پس از حذف تيم ملي از عملکرد کي روش دفاع 
کرده و مدعي شده فدراسيون هيچ پيشنهادي 
به او نداده اس��ت: »هيچ صحبتي با هيچ کس 
براي تيم ملي فوتبال انجام نداده ام. فعلًا هيچ 
پيشنهادي مطرح نش��ده و من سرمربي سايپا 
هستم و تمرکزم روي تيم خودم است. اميدوارم 
فدراس��يون بتواند تصميم درس��تي بگيرد. ما 
زمان کافي در اختيار داري��م و نبايد اين زمان 
را از دست بدهيم. مس��ئولان فدراسيون بايد 
به فکر تي��م ملي و انتخاب مرب��ي خوبي براي 
تيم ملي باش��ند ت��ا از حالا خودم��ان را براي 
مقدماتي جام جهاني 2022 قطر آماده کنيم. 
الان بهترين زمان است که خودمان را بازسازي 

کنيم.«
   گزينه هاي وزارت

اولين مدير ش��ناخته اي که موض��وع انتخاب 
جايگزين مرد پرتغالي را رس��ماً پيش کشيد، 
کس��ي نبود جز مازيار ناظمي، مديرکل روابط 

عمومي وزارت ورزش! اگرچه هم��ه ما از اين 
دخالت آش��کار ي��ک مس��ئول وزارتخانه در 
مس��ائل فوتبال تعجب کرديم، ام��ا ناظمي به 
نفراتي چون زين الدين زيدان، خوزه مورينيو 
و کلينزمن اشاره کرده که به سادگي نمي توان 
از کنار آنها رد شد. علاوه بر اينکه اسامي مطرح 
شده بيش��تر در عرصه باشگاهي فعال هستند 
بايد اعتراف کرد که کش��ورمان توان پرداخت 
دس��تمزدهاي نجوم��ي آنها را ن��دارد. زيدان 
در آخرين س��ال حضورش با رئال مادريد 10 
ميليون يورو و مورينيو نيز در منچستريونايتد 
16 ميليون يورو ق��رارداد داش��ته اند. اين در 
حالي است که فدراسيون فوتبال براي پرداخت 
دستمزد کي روش همواره دست به دامن وزارت 

و بودجه دولتي بود. 
   گزينه سعودی ها برای ايران!

برت ف��ن مارويک ن��ام جديدي اس��ت ديروز 
از س��وي يک خبرن��گار عربس��تاني فعال در 
AFC مطرح ش��د. اين خبرنگار مدعي شده 
که سرمربي 66 ساله در آستانه توافق نهايي با 

مسئولان فوتبال ايران است. 
فن ماروي��ک هلن��دي هدايت باش��گاه هاي 
فاينورد، دورتمون��د و هامب��ورگ و تيم هاي 
ملي هلند، عربستان و اس��تراليا را درکارنامه 
دارد. فن مارويک ش��ناخت خوب��ي از فوتبال 
آسيا دارد و با سعودي ها قراردادي 17 ميليون 

دلاري بسته بود. 

اينحاشيهبلايجانالمپيكيهاست
انسجام و وحدت يکي از مهم ترين شاخصه ها و فاکتورهاي کسب موفقيت 
در تمام زمينه هاست، درست مانند آنچه در 40 سال گذشته داشته ايم و با 
توجه به اين دو مهم به سربلندي و افتخار دست پيدا کرده ايم. ورزش نيز از 
اين قاعده مستثنا نيست، اما آنچه اين روزها ديده و شنيده  مي شود، چيزي 
خلاف اين است. اين روزها چهره هاي نام آور و افتخارآفرين ورزش کشور بر 
سر بحث پاداش هاي آنچناني به تيم ملي فوتبال موضع گيري هايي داشته اند 
که اگر خوب نگاه کنيم، متوجه مي شويم که تمامي آن از سر درد و دلسوزي 
است. خوب مي توان متوجه شد که بهداد سليمي، صمد نيکخواه بهرامي، 
بچه هاي قايقراني، ملي پوشان کش��تي و افتخارآفرينان دووميداني چه 

مي گويند و چرا فرياد اعتراض سر مي دهند، اما...
اما در اين ميان متوجه رفتارهاي دوگانه مسئولان ورزش نمي شويم. آنها 
که بايد آب باشند روي آتش اختلافات و کينه توزي ها، آنها که بايد آرامش 
را دوباره به فضاي ورزش برگردانند، با اظهارنظرهاي جنجالي بيشتر در اين 
آتش مي دمند. رئيس کميته ملي المپيک با اين موضوع کاملًا منفعلانه 
برخورد مي کند. معاون وزير ورزش صراحتاً اعلام مي کند که فوتبال تافته 
جدا بافته است و خود وزير ورزش هم در حرف هايي که کاملاً غيرمسئولانه 

به نظر مي رسد، مي گويد از خودشان بپرسيد که مشکلاتشان چيست!
اين مي شود که پاياني بر اين مسئله نمي توان متصور بود. هر روز يک حرف 
جديد و يک اظهارنظر تازه و البته به حق از س��وي ورزشکاران رشته هاي 
غيرفوتبالي مطرح مي ش��ود و هر روز هم پاسخي در خور و قانع کننده به 

آن داده نمي شود.
بهتر است آقايان مسئول حداقل اگر پاس��خي  قانع کننده ندارند، در اين 
آتش ندمند، نمک روي زخم شان نپاشند. ورزشکاران مدال آور و پرافتخار 
ايران سال هاست که با اين تبعيض روشن س��اخته اند و کار خودشان را 
کرده اند. آنها مي بينند که همه چيز اين ورزش در فوتبال خلاصه مي شود، 
اما مدال آوري و کسب افتخار با آنهاست. مي بينند و دم برنمي آورند، ولي 
ايراد کار اينجاست که امروز همان هايي که ادعاي نگاه منصفانه به ورزش و 
رشته هاي مختلف داشتند، طرز تفکر خود را رو کرده اند، همان  طرز تفکري 

که سال هاست پشت آن پنهان شده اند. 
کافي است، ورزش کشور سال بسيار مهم و تأثيرگذار کسب سهميه المپيک 
2020 را پيش رو دارد،  حتي همين فوتبال شکست خورده هم بايد تلاش 
کند تا بتواند بعد از 46 سال به المپيک راه پيدا کند،  اما اين همه کينه ورزي و 
اين همه عداوت و دشمني کار را خراب مي کند. متحد که نباشيم، به حاشيه 
رفته ايم و اين خارج شدن از مسير است، يعني شکست در راه رسيدن به 

جايي که آوردگاه بزرگ جهان محسوب مي شود.
المپيک، حضور و کس��ب موفقيت در آن نش��ان دهنده توس��عه ورزش 
کشورهاست. المپيک ميداني اس��ت متفاوت با بازي هاي جام ملت هاي 
آس��يا و حتي جام جهاني فوتبال و فوتبالي ها به طور حت��م اين تفاوت را 
نمي فهمند،  چون درکي از المپيک ندارند و نمي دانند که براي کسب مدال 
آن چه خون دل ها بايد خورد. نمي دانند که کارنامه موفقيت يک ورزشکار 
با مدال المپيک نهايي مي شود،  اما بقيه اين واقعيت ها را خوب مي فهمند و 
حالا که اين مسئله را درك مي کنند بايد به اين جنجال پايان دهند. فوتبال 
و فوتبالي ها اينقدر خورده اند که اينچنين وقيح شده اند. آنها دست  درازي به 
بيت المال را حتي در اين روزها که حق با بچه هاي المپيک است، حق خود 
مي دانند، اما آنکه اين دعوا را مي برد فوتبال است، آن هم با حمايت هاي 

روشن مسئولان ورزش!
پس کافي است، به کار خودتان برسيد و مطمئن باشيد که مردم فوتبال زده 
هنوز هم اميدشان به درخشش ش��ما در ميدان هاي بزرگ ورزش، چون 
المپيک است. فوتبال با حاش��يه سرپاس��ت، اما اين حاشيه بلاي جان 
المپيکي ها مي شود. پس انس��جام و وحدت خود را حفظ کنيد، چون تا 
المپيک توکيو راه  زيادي در پيش نيس��ت، همانجا که فوتبال و آدم ها و 

علاقه مندان مسئول و غيرمسئولش کاري از پيش نمي برند. 

فريدون حسن

داييوبرانكوجانشينيكيروشراتكذيبكردند
خيالبافي با زيدان و مورينيو، مارويك گزينه سعودي ها براي نيمکت ايران!

دفاع وزارت ورزش
 از پاداش يك ميليون دلاري به فوتبال

روزگارتنهاييقهرمانان
در حالي قهرمانان المپيکي و جهاني ورزش کش�ورمان پرداخت 
پاداش يك ميليون دلاري به فوتبال را با وجود حذف از جام ملت ها 
تبعيض آميز مي دانند که مسئولان وزارت ورزش از آن دفاع مي کنند. 
تک و پاتک ها ادامه دارد، يک��ي منهاي فوتبالي ه��ا مي گويند و يکي 
فوتبالي ها پاسخ مي دهند. اختلافي که بر سر پاداش يک ميليون دلاري 
وزارت ورزش به تيم ملي فوتبال با وجود حذف از جام ملت ها آغاز شد 
و بهداد سليمي با يک استوري تند در اينستاگرام آن را کليد زد. حرفي 
که س��ال ها بود درددل خيلي از قهرمانان المپيک و جهاني رشته هاي 
مختلف و آتش زير خاکستر بود، آتشي که امروز شعله ور شده  است. در 
حالي که انتظار مي رفت در روزهاي حساس ورزش براي کسب سهميه 
المپيک، وزارت ورزشي ها وسط بيايند و اين حاشيه ها را جمع کنند، 
اما واکنش منفعلانه و گاه جانبدارانه هيزم آتش اين اختلافات شده تا 

ورزش ايران روزهاي پرحاشيه اي را سپري کند. 
   دفاع بهداد از اعتراضش به تبعيض ها

بهداد س��ليمي که اين روزها پيش روي معترضان ب��ه تبعيض وزارت 
ورزش بين فوتبال و رشته هاي ديگر است، ديروز در گفت وگو با راديو 
تهران درباره بازخوردهايي که انتقادهايش از پاداش فوتبالي ها داشته، 
صحبت و تأکيد کرد از کاري که کرده راضي است: »بارها در جلسات 
درباره تبعيضي که بين فوتبال و بقيه رش��ته ها مي گذارند با مسئولان 
صحبت کرده ايم، اما گوش ش��نوا نبوده و تاکنون کاري انجام نش��ده 
است. فضاي مجازي حسني که دارد، اين است که ما با مردم به صورت 
مستقيم در ارتباط هستيم و آنها مي توانند قضاوت کنند. اگر در جلسه 
با مقامات اين موضوع را مطرح مي کرديم، بازتابي نداشت و نتيجه الان 
را نمي داد. قطعاً از کاري که کردم، راضي  هس��تم، اما به خاطر دو، سه 
کلمه اي که در شأن مردم ايران نبود عذرخواهي کردم، ولي اصل موضوع 
همچنان پابرجاست. خوشبختانه ورزشکاران ديگر هم حمايت کردند 

و حرف آنها هم همين بود.«
بهداد مي گويد تبعيض ها آزاردهنده اس��ت: »پاداش��ي ک��ه براي اين 
بردهاي بي اهميت دادن��د، تبعيض بين ورزش��کاران بود. حرف هاي 
من هم فني نبود، بلکه از اين تبعيض صحبت کردم. بعد از 4۳ س��ال 
فرصتي که به فوتبال داده ش��ده، وقت آن است که تبعيض و فاصله ها 
کمتر شود و ورزشکاران رشته هاي غيرفوتبالي دغدغه نداشته باشند. 
خيلي از قهرمانان المپيک ما به سختي روزگار مي گذرانند و حق شان 

اين نيست.«
قهرمان وزنه برداري المپيک و جهان با بي��ان اينکه قبول دارد فوتبال 
نسبت به رشته هاي ديگر يک پديده اجتماعي است، معتقد است که 
بايد فاصله حمايت ها بين مدال آوران و فوتبالي ها کمتر شود: »حرفم 
اين اس��ت که اختلافات کم ش��ود. 12 ميليارد تومان پاداش��ي که به 
فوتبال بابت چند برد دادند، مساوي با بودجه دو سال و نيم فدراسيون 
وزنه برداري با اين همه قهرمان المپيک اس��ت. وزنه برداري در سال ۵ 

ميليارد بودجه مي گيرد و اين واقعاً بي عدالتي است.«
   وزارت ورزش طرف فوتبالي ها را گرفت

در حالي ک��ه پيش بيني مي ش��د وزارت ورزش��ي ها بع��د از تصميم 
تبعيض آميزشان از دل قهرمانان و مدال آوران المپيکي دربياورند، اما در 
اقدامي عجيب مديران اين وزارتخانه که بايد متولي کل ورزش باشند، نه 
يک رشته خاص در گفت وگو با رسانه ها سعي دارند پاداش يک ميليون 

دلاري به فوتبال را توجيه کنند. 
 در همين راستا محمدرضا داورزني، معاون حرفه اي و قهرماني وزارت 
ورزش يک ش��نبه شب در جريان نشس��ت تخصصي ورزش با رويکرد 
حکمراني و سياس��تگذاري، پش��ت فوتبالي ها درآمد و از پاداش يک 
ميليون دلاري وزارت دفاع کرد: »اينکه ما بخواهيم خود را با رشته هاي 
ديگر مقايسه کنيم، قياس درستي نيست. هر رشته جايگاهی  در کشور 
دارد و بر اس��اس آن پاداش دريافت مي کند. ورزشکاران سرمايه هاي 
ملي ما هستند و هر رش��ته اي بنا به رويدادي که دارد، نسبت به ساير 
رشته ها جايگاه  خاصي دارد که ما بر اساس آيين نامه و مقررات، پاداش 
مدال آوران که در وزارت ورزش و جوانان ترس��يم شده به ورزشکاران 
مي دهيم و هر سال بر اساس افتخارآفريني آنها در رويدادهاي آسيايي، 

جهاني، المپيک و جام ملت ها پاداشي پيش بيني مي کنيم.«
 داورزني که پس از بازي با عراق با س��فر به امارات پاداش يک ميليون 
دلاري وزارت را به ملي پوشان فوتبال تحويل داده، در اظهاراتي عجيب 
مدعي است که اين نوع اعتراض ها در شأن ورزشکاران نيست: »اينگونه 
تخريب ها به نفع جامعه ورزش و ورزش��کاران نيس��ت. قبول دارم که 
ورزشکاران توقع دارند که جايگاه آنها ديده شود، اما بايد بگويم جايگاه 
رشته ها با هم متفاوت است. آنها اجازه دهند اين بحث ها در جاي ديگري 
بررسي شود، نه در رسانه ها و فضاي مجازي.« در حالي داورزني مدعي 
است که اعتراض به تبعيض ها بايد در جلس��ات ورزشکاران و مديران 
بررسي شود که بهداد در صحبت هايش تأکيد کرده که با وجود اينکه 
چنين مسائلي را بارها به مسئولان گوشزد کرده اند، اما گوش آنها شنوا 

نبوده و شرايط تغييري نکرده است. 
مسعود سلطاني فر، وزير ورزش هم که انتقادات زيادي به دليل دستور 
پرداخت پاداش يک ميليون دلاري به فوتبالي ها متوجه او است، ديروز 
در واکنش به س��ؤالي درباره اعتراض  منهاي فوتبالي ها، عکس العمل 
عجيبي نش��ان داد و گفت: »برويد از خودش��ان بپرس��يد!« با چنين 
واکنشي از سوي متولي اصلي ورزش کش��ور به انتقاد از تبعيض هاي 
موجود در ورزش، به نظر مي رس��د مسئولان وزارت از پرداخت چنين 
پاداشي پشيمان نيس��تند و بهداد و س��اير قهرمانان بايد با ادامه اين 
تبعيض ها براي افتخارآفريني در المپي��ک و رقابت هاي جهاني آماده 
ش��وند، افتخاراتي که به طور قطع وزي��ر ورزش و معاونانش که امروز 
وکيل مدافع فوتبالي ها شده اند، نفرات اول براي گرفتن عکس يادگاري 

پاي سکوي قهرماني منهاي فوتبالي ها خواهند بود!

سعيد احمديان

امتناعتكواندوكارلبناني
ازروياروييباحريفاشغالگر

تکوان��دوکار نوجوان لبنان��ي در حمايت از مردم فلس��طين از مبارزه با 
ورزشکار رژيم غاصب صهيونيستي امتناع کرد. عزالدين فرج، تکواندوکار 
نوجوان لبناني در تورنمنت بين المللي تکواندوي قبرس دست به کاري 
جوانمردانه زد و از رويارويي با رقيب رژيم غاصب به خاطر حمايت از آرمان 

قدس شريف و دفاع از مردم مظلوم فلسطين انصراف داد.

لژيونرهستمنهپناهنده!
آرش آقايي، جودوکار تبريزي کشورمان که اخيراً حضورش در آذربايجان 
با حاشيه هايي روبه رو شده، شايعه پناهندگي خود به اين کشور را تکذيب 
کرد و گفت: »من فقط به خاطر حضور در مسابقات جودو به تيم جمهوري 
آذربايجان پيوسته ام و تأکيد مي کنم که در اين ميان بحث پناهندگي 
وجود ندارد. آرزوهاي زيادي داشتم، اما در ادامه مانع کارم شدند، به همين 

دليل پيشنهاد آذربايجاني ها را پذيرفتم.«

حداديبهامريكاميرود
احسان حدادي، قهرمان پرتاب ديسک کشورمان به زودي راهي امريکا 
مي ش��ود تا تمريناتش را زير نظر مک ويلکنز ادامه دهد. تيمور غياثي، 
سخنگوي فدراسيون دووميداني با اشاره به اين موضوع گفت: »با لطف 
رئيس کميته ملي المپيک و با هماهنگي فدراسيون مشکلات رفع شده و 
حدادي به زودي به امريکا مي رود. البته هنوز زمان دقيق اعزام مشخص 

نيست و ما در حال تهيه ارز لازم و بليت سفر حدادي هستيم.«

ي  ش��يه ها حا    وزنه برداری  
ري  نه ب��ردا وز
تمامي ندارد. برخواه هن��وز به ترکيب نهايي براي 
قهرماني آسيا نرس��يده  اما  نفرات دعوت شده به 
اردوي آماده سازي،   تمام تلاش خود را مي کنند که 
بعد از آخرين ريزش، جايي در ليست نهايي داشته 
باش��ند. با اين حال برخي همچنان س��از خود را 
مي زنند، مثل کيانوش رس��تمي که اگرچه بعد از 
برگزاري جلسات مش��ترك با رئيس کميته ملي 
المپيک و رئيس فدراسيون وزنه برداري به تيم ملي 
بازگشت، اما همچنان انفرادي و زير نظر برادرش 

تمرين مي کند: »در باغچه خودم راحت تر هستم. در 
کنار مرغ و خروس هايم بهتر و با آرامش کار مي کنم، 
اما اينجا که مي آيم، اعصابم خورد مي شود، چراکه 
هر روز بايد با يکي جروبحث کن��م.« با وجود  اين، 

کيانوش اميدوار است که ناکامي هاي دو سال اخير 
را با حضوري پرقدرت در المپيک جبران کند. اگرچه 
او همچن��ان س��از مخال��ف مي زند، ام��ا حداقل 
تمريناتش را پيگيري مي کند، ولي علي حسيني که 

بعد از حضور در مسابقات جهاني 2017 و بازي هاي 
آسيايي 2018 و کسب دو مدال نقره حاضر نشد در 
رقابت هاي جهاني 2018 در ترکمنستان روي تخته 
برود، با وجود دعوت مجدد برخ��واه، همچنان از 
حضور در اردوي تيم ملي س��رباز مي زند که با اين 
حساب، بدون شک المپيک را از دست خواهد داد، 
چراکه طبق قانون جديد فدراس��يون جهاني هر 
وزنه بردار براي داشتن مجوز حضور در المپيک بايد 
حداقل در شش مرحله مسابقات گزينشي شرکت 
کرده باشد، اما اگر حسيني طي يک ماه آينده به 
اردوي تيم ملي نرود، احتمالاً ديگر شانسي براي 
پوشيدن پيراهن تيم ملي   ندارد، خصوصاً که برخواه 
نيز جسته و گريخته به اين مسئله اشاره دارد: »ما 
وظيفه خ��ود را انجام دادي��م و او را دعوت کرديم. 
حسيني حرفه اي است و صلاحش را خودش بهتر 
مي داند. ما دوست داريم که در مسابقات پيش رو 
حضور داشته باشد، اما قطعاً در جام فجر نخواهد بود، 

ولي در ادامه تصميم با خود او است.« 

حاشيه نگاري اردوي تيم ملي 
وزنه برداري

ازغيبتحسينيتاتمرين
انفراديكيانوش
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تجديدميثاقجامعهورزشباآرمانهايامام
امام راحل ورزش��کار نبود، اما ورزش��کاران را دوست داش��ت و با نگاه 
آينده نگر خود خوب مي ديد که اهميت دادن به ورزش چگونه مي تواند 
جامعه را رو به جلو حرکت دهد. امام)ره( ورزشکار نبود، اما توجه ويژه اي 
به ورزش و مقوله هاي ريز و درش��ت آن داش��ت و همين توجه باعث 
پيشرفت روزافزون ورزش در سال هاي پس از پيروزي انقلاب اسلامي 
ش��د. روي همين اصل جامعه ورزش به عنوان يکي از ولايتمدارترين 
بخش هاي کشور همواره خود را پيرو خط امام راحل و رهبري انقلاب 
دانسته و مي داند. صبح ديروز وزير ورزش، رئيس کميته ملي المپيک و 
رؤساي فدراسيون هاي ورزشي با حضور در مرقد مطهر امام با آرمان هاي 

بنيانگذار انقلاب اسلامي تجديد ميثاق کردند.

روزهايسختيپيشروداريم
تيم ملي کشتي 
آزاد اردوه��اي 
آماده سازي خوبي را پشت سر گذاشته و رضايت 

را مي توان در لا به لاي حرف هاي غلام 
محمدي هم ديد. ب��ا وجود اين، 
رضا يزداني کاپيت��ان تيم ملي 
مي گوي��د منتظر ي��ک ميدان 
خارجي ب��راي محک زدن خود 
است. او تأکيد مي کند که روزهاي 
سختي پيش رو است: »شرايط 

اردونشينان خوب است و 
انگيزه ها براي کسب 

موفقيت بالاست 
و مطمئناً اين 
يط  ا ش��ر
ن��د  مي توا
کادر فني 
در  را 
اج��راي 
چ��ه  هر
و  بهت��ر 
س��ريع تر 
برنامه هاي 

م��دون تيم 
مل��ي کمک 

کند و در نهايت کش��تي اي��ران را به اهدافش 
برس��اند. با اين حال نباي��د فراموش کنيم که 
روزهاي س��ختي در پيش داري��م و بايد براي 
رويدادهاي مه��م و بزرگ ب��ه بهترين 
ش��کل تجهيز و آماده ش��ويم. ابتدا 
جام تختي و سپس چند تورنمنت 
خارجي را در دستور کار داريم که 
با همدلي و انسجام مطلوب تيمي 
و رابط��ه اميدبخ��ش کادر فني با 
کش��تي گيران به کسب موفقيت 
و تجربه اندوزي کش��تي گيران 
ج��وان اميدواري��م و بايد در 
کنار اردوهاي آماده سازي، 
مسابقه به مسابقه پيشرفت 
داشته باشيم تا در نهايت 
بتواني��م به هدفم��ان در 
المپيک2020 دس��ت 
يابي��م.« يزدان��ی کار 
س��ختی پي��ش رو 
دارد و سختی کار 
او زمانی بيش��تر 
می ش��ود ک��ه 
کشتی هم راه 
سختی داشته 

باشد .

فدراسيونبايدفكريبهحالتجهيزاتكند
مصائب و مشکلات         بازتاب
قايقرانان يکي، دو 
تا نيست، اما مشکل عمده ورزشکاران اين رشته 
براي رسيدن به سهميه المپيک تجهيزات است 
که طالبيان، ملي پوش قايقراني تأکيد مي کند که 
فدراس��يون بايد فکري براي آن کند: »مش��کل 
تجهيزات و ش��رايط قايقراني مس��ئله جديدي 
نيست. قايق ها قديمي است. فدراسيون قبلًا پارو 
تهيه مي کرد، اما س��ه، چهار سال است که ديگر 
اين اتفاق ه��م نمي افتد. با ب��الا رفتن قيمت ارز 

مش��کلات جديدي به وجود آمده اس��ت، براي 
نمونه قيمت ساعت هايي که براي ثبت زمان در 
آب استفاده مي کنيم، 1۵ ميليون و قيمت پارو ها 
هم ۵، 6 ميليون تومان ش��ده و ما مجبوريم هر 
شش ماه يکبار پاروها را عوض کنيم. فدراسيون 
بايد فکري اساسي به حال تجهيزات کند. بچه ها 
تمام تلاش خود را براي کسب سهميه مي کنند، 
اما بايد فکري جدي به حال امکانات و تجهيزات 
ما ش��ود. اميدوارم با انتخاب رئيس فدراسيون و 

رسيدن بودجه مشکلات حل شود.«

  چهره 

روياروييداغدايي-كريميدرليگبرتر
هفته شانزدهم ليگ برتر فوتبال که از ديروز با برگزاري دو مسابقه آغاز 
شده بود، امروز با انجام سه بازي ديگر پيگيري مي شود. در رقابت هاي 
امروز، سپيدرود رشت به مصاف سايپا مي رود که رويارويي علي کريمي 
و علي دايي از حاشيه هاي قابل توجه اين بازي خواهد بود. صنعت نفت 
آبادان ميزبان سپاهان است و ذوب آهن هم به مصاف نساجي مازندران 
مي رود. در مسابقات ديروز، استقلال خوزستان و ماشين سازي تبريز 
در حالي مقابل هم قرار گرفتند که ماشين سازي با يک گل مقابل رقيب 
خوزستاني اش به برتري رسيد. در ديگر ديدار هم پارس جنوبي جم و 

فولاد به تساوي بدون گل دست يافتند. 


